

**APPENDIX OF FORMS  
FORM 69.1D**

**HABEAS CORPUS SUMMONS**

*(Court, Court File Number, Style of Proceeding)*

**HABEAS CORPUS SUMMONS  
(FORM 69.1D)**

TO: .....

You are required to attend before the presiding judge of the court at ..... *(specific location)* on the .....day of ....., 20 ....., at ... *(time)* and to bring this Summons with you for the purposes of the hearing of a motion for a *Habeas Corpus* Order relating to the custody or detention of ..... *(name of person)*.

The Notice of Preliminary Motion for a *Habeas Corpus* Order *(or* Notice of Motion for a *Habeas Corpus* Order, *as the case may be)* is enclosed.

*(If the judge determines that the presence of the named person is required, add the following sentence:)*

You are further required to bring the said ..... *(name of person)* to the hearing.

If you fail to comply with this Summons, the judge may issue a Contempt Order against you and a *Habeas Corpus* Order may be made in your absence.

DATED at ....., this .....day of ....., 20 .....

.....  
J.C.Q.B.

2012-51

**FORMULAIRE  
FORMULE 69.1D**

**ASSIGNATION À COMPARAÎTRE À  
UNE AUDIENCE D'HABEAS CORPUS**

*(Cour; N° du dossier; Intitulé de l'instance)*

**ASSIGNATION À COMPARAÎTRE À  
UNE AUDIENCE D'HABEAS CORPUS  
(FORMULE 69.1D)**

DESTINATAIRE : .....

Vous êtes tenu de comparaître devant le juge qui préside la Cour à ..... *(précisez le lieu)*, le .....20. ...., à ....h. ...., et d'apporter avec vous la présente assignation aux fins de l'audition de la motion sollicitant une ordonnance d'*habeas corpus* ayant trait à la garde ou à la détention de ..... *(nom de la personne)*.

L'avis de motion préliminaire sollicitant une ordonnance d'*habeas corpus* *(ou* l'avis de motion sollicitant une ordonnance d'*habeas corpus*, *selon le cas)* est joint aux présentes.

*(Si le juge décide que la personne nommée doit être présente, ajouter la phrase suivante :)*

En outre, il vous est enjoint d'amener avec vous ..... *(nom de la personne)* à l'audience.

Si vous refusez d'obtempérer à la présente assignation, le juge pourra rendre à votre rencontre une ordonnance pour outrage et l'ordonnance d'*habeas corpus* pourra être rendue en votre absence.

FAIT à ....., le ..... 20 .....

.....  
J.C.B.R.

2012-51